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Abstract (en)
Bulk material supporting fabric composed of synthetic yarns and having straight and binder warp yarns, the straight warp yarns having a higher
strength than the binder warp yarns and being able to carry a significantly greater proportion of any tensile stress than the binder warp yarns.
According to the invention, a sufficiently large proportion at least of the straight warp yarns is in polyester, a sufficiently large proportion at least of the
straight warp yarns is in at least one other polymer, the breaking extension of the straight warp yarns made of polyester is significantly lower and the
long-term durability of the straight warp yarns made of another polymer to attacks by highly concentrated acids or alkalis at 35 DEG C is significantly
higher. The supporting fabric is preferably used for supporting waste material such as domestic refuse, industrial waste, sludges and the like on
former landfill sites or similarly soft ground.

Abstract (de)
Stützgewebe zur Abstützung von Schüttgut aus synthetischen Garnen mit geraden Kettgarnen und Binde-Kettgarnen, wobei die geraden
Kettgarne eine größere Festigkeit als die Binde-Kettgarne haben und einen wesentlich größeren Teil einer Zugbelastung als die Binde-Kettgarne
aufnehmen können und erfindungsgemäß ein ausreichend großer Anteil zumindest der geraden Kettgarne aus Polyester besteht, ein ausreichend
großer Anteil zumindest der geraden Kettgarne aus wenigstens einem anderen Polymer besteht, die Bruchdehnung der geraden Kettgarne aus
Polyester wesentlich geringer ist und die Langzeitbeständigkeit der geraden Kettgarne aus einem anderne Polymer gegenüber Angriffen von
hochkonzentrierten Säuren oder Laugen bei 35°C wesentlich höher ist. Vorzugsweise wird das Sütztgewebe zur Abstützung von Abfallgut wie
Hausmüll, Industriemüll, Schlämmen u. dgl. auf Altdeponien oder ähnlich weichem Untergrund verwendet.
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